
Odpowiedź Odpowiedź

Radna 
Sokulska Burmistrz

Radna Anna Sokulska poruszyła sprawę  potrzeby 
zamontowania świateł  przy przejściu  obok Szkoły 
.Radna Anna Sokulska poruszyła sprawę sygnalizacji 
świetlnej na przejściu koło szkoły, zapytała, czy Gmina 
będzie się starała o postawienie takiej sygnalizacji z 
naboru środków na dofinansowanie przy partycypacji 
50%. Pan Burmistrz poinformował, że postara się o 
rozeznanie jaki to będzie koszt i zwróci się do 
Dyrektora Zarządu Dróg o informację jaki to byłby 
koszt partycypacji w takiej inwestycji.Radna Anna 
Sokulska zapytała, jak wygląda sprawa z sygnalizacja 
świetlna na drodze przy szkole.
Pan Burmistrz odpowiedział, że zastanawiają się nad 
nowatorska metoda promowana przez Tauron 
„bezpieczne przejście”, opowie o tym na Sesji.

Sprawa nie jest zamknięta .Czekamy
Sprawa cd w toku. Przed chwilą 
rozmawialiśmy o tym . 

mieszkanka 
Ligoty Burmistrz

Mieszkanka Ligoty (Pani Sołtys) zapytała o przejazdy 
przy ścieżce rowerowej w Ligocie Tułowickiej, w tej 
chwili jest tam zaznaczony tylko jeden, jest to 
prawdopodobnie dojazd do posesji, która jest tam 
budowana a mieszkańcy Ligoty prosili o przynajmniej 
jeszcze jeden przejazd tam, gdzie kończy się ścieżka 
idąca od stawu, tam nie ma żadnych oznaczeń, zapytała 
czy ten przejazd będzie na tej ścieżce.

Pan Burmistrz odpowiedział, że był tam i 
sam widział potrzebę pasów i przejścia, 
zgłosił to do Starostwa, ale nie zostało to 
przyjęte, wybierają się do Starostwa i będą 
jeszcze o to zabiegać. Wypowiedź Pana 
Burmistrza uzupełniła radna powiatowa Pani 
Helena Wojtasik, która także zajmuje się ta 
sprawa. 

BURMISTRZ

Radny 
Chodorowski Burmistrz

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał o sprawę 
zapadniętej studzienki. Dyrektor ZGKiM odpowiedział, 
że jeśli będzie zlecenie z Gminy to będą to robić. DYREKTOR ZGKIM

Radny Drązek Burmistrz

Radny Arkadiusz Drążek zapytał na kiedy jest 
zaplanowany remont dachu i elewacji budynku Poczty 
w Tułowicach. Pan Burmistrz odpowiedział, że jest tam 
kłopot z współwłaścicielem budynku, który nie zgadza 
się na dofinansowanie remontu w części, w której jest 
właścicielem budynku. Są w tej sprawie prowadzone 
negocjacje. BURMISTRZ

Soltys 
Tułowice 
Mały 

Radny 
Frederic 
Coppin 

1. Nazwa nowej fabryki po Ekopolu i kto jest 
wladcicielem, co tam faktycznie będzie robione, jak to 
wpłynie na codzienne życie mieszkańców( hałas, 
zanieczyszczenia),jak nowy właściciel zamierza 
współżyć z mieszkańcami - w końcu wszedł na ich 
teren, sprowadził pracowników, którzy siłą rzeczy 
mieszkają obok nas -plany, założenia,chęci...

CZYTAC 
ODPOWIEDZ 

2. Co z chodnikiem? I droga gminną 
BURMISTRZ

4. Co z gazem?
CZYTAĆ WNIOSEK

5. Co z obwodnicą i jakie utrudnienia nas czekają?
BYŁA ODPOWIEDZ

6.  Co z parkingiem przy stawie?
BURMISTRZ

7. Przystanek autobusowy ..kiedy renowacjia , pada na 
dzieci.

BYŁA ODPOWIEDZ

9. Co z połączeniem autobusowym  do Niemodlina i 
Tułowic?

BURMISTRZ+DOKU
MENT DLA 
RADNYCH

10. Jak zmniejszyć prędkość aut przejeżdrzających 
przez wieś? 

 

PRZEWODNICZĄC
Y

Radna Anna Sokulska poruszyła sprawę potrzeby 
naprawy studzienki ściekowej przy przepompowni oraz 
linii rozdzielającej pas jezdni i ewentualnie 
zamontowanie lustra (ul. Boczna i 1 Maja).

DYREKTOR 
ZGKIM. 
BURMISTRZ , +ZDJ

Radny Krzysztof Chodorowski poruszył sprawę 
zarośniętego pobocza drogi na zakręcie przy wjeździe 
do Goszczowic, brak widoczności zagraża 
bezpieczeństwu na drodze.

DYREKTOR 
ZGKIM. 
BURMISTRZ 

Radny Roman Kopij poruszył sprawę złej jakości drogi 
przy „trzech domkach” może zwrócić się do Powiatu o 
jej naprawę. BURMISTRZ

Od Do Treść Pytania


